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LED Floodlight / LED 投光灯/ LED 投光燈

Mounting Instructions / 安装说明书 / 安裝說明書
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  IP65 Junction Box/IP65接線盒

* not supplied with product
/此燈具不提供接線盒
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請使用IP65或更高IP等級的接線盒/接頭進行接線.
燈具不得在水下、濕地、雪等潮濕條件下使用.
電線連接也不應在浸水潮濕的條件下使用，
如水、濕地、雪等.或者使用IP68等級的接線盒.
如果未按照給定的安裝說明操作，則保修無效.
本產品不提供任何接線盒/接頭.
如需進一步了解，請聯繫製造商. 
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外露電纜長度:10W:300mm;30/50/100/150/200W:600mm 

  IP65 connector/IP65接線頭

* not supplied with product
/此燈具不提供接線頭

0.0m0m<X<5m 240V

* 燈具的流明輸出為典型值且會隨色溫或電壓的不同而略有變化 

Signify Taiwan Co., Ltd.
Address : 2F-1, No. 508, Sec. 7, Zhongxiao E. Rd., Nangang Dist., Taipei City 115, 
Taiwan, R.O.C.
委製商/進口商: 台灣昕諾飛股份有限公司
地址: 台北市南港區忠孝東路七段508號2樓之一

服務電話: 0800-808268
原產地: 荷蘭昕諾飛授權於中國製造



V7.0

LED Floodlight / LED 投光燈

Please read this manual carefully before using the product.
1. Do not switch on before complete installation.
2. The luminaire shall be installed by a qualified electrician and wired in accordance with the latest IEE electrical regulations or the national

requirements.
3. The external flexible cable or cord of this luminaire cannot be replaced; if the cord is damaged, the luminaire shall be destroyed.
4. The light source of this luminaire is not replaceable; when the light source reaches its end of life the whole luminaire shall be replaced.
5. The luminaire is complied with IEC60598.
6. Luminaire must not be used or stored in corrosive environment where hazardous materials such as Sulphur, Chlorine, phthalates, etc, are

present.

Install the luminaire according to the national regulation 
and make sure it will not fall off.
按照國家標準安裝固定好燈具，確保其不會掉落。

BVP152&BVP153 G3
Mounting Instructions  / 安裝說明書

The leakage current *(touch current or protective conductor current) of electrical circuit may be greatly dependent upon electrical supply 
cables used such as its rating and length, proper connection of electrical supply cables to luminaires and wiring connection topology of 
luminaires to the supply electrical circuit amongst other site conditions.
* In some cases referred to as Earth Leakage Current.
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在使用產品前請仔細閱讀這個安裝說明書：
1.
2. IEE
3.此燈具的外部軟纜或軟線不能替換；如果軟纜或軟線損壞，該燈具即應該報廢
4.此燈具的光源是不可替換的，當光源到其壽終時，應替換整個燈具；
5. IEC60598
6.

Fasten the bolt
/鎖緊兩側緊固螺釘
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7.限用物質含有情況標示資訊請參考昕諾飛網址 https://www.smart-lighting.com.tw/ROHS
說明：請點選頁面中[支援]清單下之[ROHS資訊]標籤

7. For content of restricted substances, please refer to the Signify website at https://www.smart-lighting.com.tw/ROHS
Note: Please click the [ROHS Information] TAB under the [Support] list on the page


